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ZAPISNIK 

 

Sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane u vijećnici Općinskog doma Kali,  

Trg Marnjive 23, održane dana 15.10.2024. godine s početkom u 19:00 sati. 

 

 Predsjednica Općinskog vijeća pozdravlja sve prisutne te prelazi na utvrđivanje kvoruma. 

 

Prisutni općinski vijećnici: 

 

1. TINO KURTIN  

2. LINDA KOLEGA BABAJKO 

3. VLATKA DUNDOV 

4. NINO LONGIN 

5. MARIN KOLEGA 

6. MARIJA ZELENČIĆ 

(7. ANTE GOBIN, prisutan od 19:11 sati) 

Odsutni vijećnici:  

Zdenko Longin, Marko Kolega, (Ante Gobin)  

 

Ostali prisutni: 

Načelnik Općine Kali Bruno Mišlov, pročelnica JUO – Marija Grbić 

 

Utvrđuje se da je na sjednici nazočno 6 vijećnika (od ukupno 9 vijećnika), postoji kvorum te se 

mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća predlaže dnevni red:  

 

 

DNEVNI RED: 

 

 

 1. Verifikacija zapisnika sa  12.  sjednice Općinskog vijeća Općine Kali        

      održane dana 12.9.2024. godine  

2. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti općinskom načelniku za osiguranjem dodatnih 

financijskih sredstava za odabir ekonomski najpovoljnije ponude i sklapanje ugovora o javnoj 

nabavi: rekonstrukcija i dogradnja dječjeg vrtića ,,Srdelica“ 

3. Prijedlog odluke o koeficijentima  za obračun plaće djelatnika u dječjem vrtiću ,,Srdelica“ 

4. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Kali  

5. Prijedlog odluke o koeficijentu za obračun plaće općinskog načelnika  

6. Prijedlog odluke o koeficijentima djelatnika Narodne knjižnice Kali  

7. Vijećnička pitanja   
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Predsjednica Općinskog vijeća: Ima li netko nadopunu dnevnog reda?  

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, dajem na glasovanje predloženi Dnevni red.  

 

„ZA“ 6 VIJEĆNIKA  

„ PROTIV“ NITKO 

 

Konstatira se da je s 6 glasova „ZA“ i  0 glasova „PROTIV“ u cijelosti prihvaćen Dnevni red.  

 

 

TOČKA 1: Verifikacija zapisnika sa 12. sjednice Općinskog vijeća održane dana 12.09.2024. 

godine Općine Kali 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, dajem na glasovanje verifikaciju zapisnika sa 12. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 12.09.2024. godine.   

 

„ZA“ 6  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 6 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ verificiran 

zapisnik sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 12.09.2024. godine.  

 

 

TOČKA 2: Prijedlog odluke o davanju suglasnosti općinskom načelniku za osiguranjem 

dodatnih financijskih sredstava za odabir ekonomski najpovoljnije ponude i sklapanje 

ugovora o javnoj nabavi: rekonstrukcija i dogradnja dječjeg vrtića ,,Srdelica“. 

 

Načelnik Općine Kali, Bruno Mišlov uvodno obrazlaže prijedlog odluke o davanju suglasnosti 

općinskom načelniku za osiguranjem dodatnih financijskih sredstava za odabir ekonomski 

najpovoljnije ponude i sklapanje ugovora o javnoj nabavi: rekonstrukcija i dogradnja dječjeg vrtića 

,,Srdelica“. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

*Ante Gobin ulazi u vijećnicu u 19:11, te se utvrđuje da je na sjednici nazočno 7 vijećnika (od 

ukupno 9 vijećnika), postoji kvorum te se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

TINO KURTIN: Ja ću se samo nadovezati na riječi načelnika, kada se radi o djeci, mislim da tu 

nema ništa sporno, treba sve uložiti da se poboljša kvaliteta vrtića.  

 

Predsjednica vijeća: Dajem na glasovanje Prijedlog odluke o davanju suglasnosti općinskom 

načelniku za osiguranjem dodatnih financijskih sredstava za odabir ekonomski najpovoljnije 
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ponude i sklapanje ugovora o javnoj nabavi: rekonstrukcija i dogradnja dječjeg vrtića ,,Srdelica“ 

 

 

„ZA“ 7  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 7 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ prihvaćen 

Prijedlog odluke o davanju suglasnosti općinskom načelniku za osiguranjem dodatnih financijskih 

sredstava za odabir ekonomski najpovoljnije ponude i sklapanje ugovora o javnoj nabavi: 

rekonstrukcija i dogradnja dječjeg vrtića ,,Srdelica“. 

 

 

TOČKA 3. Prijedlog odluke o koeficijentima  za obračun plaće djelatnika u dječjem vrtiću 

,,Srdelica“ 

 

Pročelnica Marija Grbić uvodno obrazlaže Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće 

djelatnika u dječjem vrtiću ,,Srdelica“. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

ANTE GOBIN: Imam pitanje, pripravnica ima nešto manji koeficijent nego odgojitelj, piše da se 

pripravniku umanjuje koeficijent  za 20%. Zanima me što to znači. Mislim da je bolje da se stavi 

odmah određeni koeficijent za pripravnike da bude jasnije.  

 

PROČELNICA MARIJA GRBIĆ: Provjerit ćemo na što se to točno odnosi, pa ćemo ispraviti.  

 

Predsjednica vijeća: Dajem na glasovanje prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće 

djelatnika u dječjem vrtiću ,,Srdelica“. 

 

 

„ZA“ 7  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 7 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ prihvaćen 

prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće djelatnika u dječjem vrtiću ,,Srdelica“. 

 

 

TOČKA 4. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 

jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kali 

 

Pročelnica Marija Grbić uvodno obrazlaže prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće 

službenika i namještenika u jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kali 
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Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

TINO KURTIN: S obzirom da se uvijek govori da u Općini nitko ne radi, a pošto sam u Općini 

radio više od 10 godina, ja znam da službenici stvarno rade i to sam vidio iz prve ruke.  

Pošto se stvarno radi, ja ću podržati sve prijedloge o uvećanju koeficijenata od prvoga do zadnjega. 

 

Predsjednica vijeća: Dajem na glasovanje prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće 

službenika i namještenika u jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kali 

 

„ZA“ 7  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 7 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ prihvaćen 

prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Kali. 

 

 

TOČKA 5. Prijedlog odluke o koeficijentu za obračun plaće općinskog načelnika 

 

Pročelnica Marija Grbić uvodno obrazlaže prijedlog odluke o koeficijentu za obračun plaće 

općinskog načelnika. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

Predsjednica vijeća: Dajem na glasovanje Prijedlog odluke o koeficijentu za obračun plaće 

općinskog načelnika. 

 

„ZA“ 7  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 7 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ prihvaćeno 

prijedlog odluke o koeficijentu za obračun plaće općinskog načelnika. 

 

 

TOČKA 6. Prijedlog odluke o koeficijentima djelatnika Narodne knjižnice Kali 

 

Pročelnica Marija Grbić uvodno obrazlaže prijedlog odluke o koeficijentima djelatnika Narodne 

knjižnice Kali. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

Predsjednica vijeća: Da li prihvaćate prijedlog odluke o koeficijentima djelatnika Narodne knjižnice 

Kali? 
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„ZA“ 7  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 6 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ prihvaćen 

prijedlog odluke o koeficijentima djelatnika Narodne knjižnice Kali. 

 

 

TOČKA 7. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

ANTE GOBIN: Dobili smo e-mail u vezi Beach bara „Zuadiv“, zanima me što je s tim i da li se tu 

uspjelo dogovoriti? 

 

NAČELNIK: U biti oni su tražili od mene da se dogovorim sa vlasnikom Beach bara „Zuadiv“, oba 

vlasnika su obećala da će se skratiti radno vrijeme. Budući da planiraju pružiti usluge pripreme 

hrane i usluživanje pića, više će se bazirati na to, nego na dosadašnje „alkoholiziranje“ kako su to 

nazvali potpisnici peticije u pismu. 

 

ANTE GOBIN: Zakasnio sam pa nisam bio prisutan na prvoj točki. Zanima me za vrtić hoće li biti 

još ekstra troškova? 

 

NAČELNIK: Razlika koju će nam pokriti Hrvatska banka za obnovu i razvoj je 130 tisuća eura, a 

ovo drugo imamo od prije. Uzet ćemo kredit od HBOR-a.  

 

TINO KURTIN: Ja bi se nadovezao samo za temu u vezi Beach bar „Zuadiv“, ne znam da li su se 

drugi vijećnici očitovali. Ja sam se očitovao i mišljenja sam da se mladim poduzetnicima treba dati i 

ne uskraćivati najam prostora, ali da sve bude u skladu sa Zakonom i isto tako da se prilagode tome 

gdje su došli raditi. Isto tako su tamo apartmani dugo godina i sve to treba uskladiti.  

 

 

Završeno u 19,30 sati. 

 

Zapisnik sastavila:  

Magdalena Profaca 

                                                                                                              Predsjednica Općinskog vijeća:  

                                                                                                       Marija Zelenčić 


